
 

 

ACTA DE REUNIÓ   

COMISSIÓ DE TITULACIÓ CT-2 – 2019/2020 

GRAU EN ENGINYERIA INFORMÀTICA 
 

_____________________ 

 
Data i hora: 27/11/2019 – 19:10 hores 
Lloc: VGA046A - EPSEVG 
 
Assistents: 
José Antonio Román Jiménez – Sotsdirector Cap d’Estudis 
Jordi Esteve Cusiné – Coordinador de la titulació 
Josep Maria Merenciano Saladrigues 
Rafael Vidal Ferré 
 
Excusen l’assistència: 
Josefina Antonijoan Rull 
Eva Marín Tordera 
David Raya Marcos 
Francisco M. Muñoz García 
 
 

 
Ordre del dia: 

 
0. Aprovació acta de la sessió anterior 
1. Informació 2018/19 complementaria 

1.1. Dades dels titulats el 2018/19:  
- Anys que triguen en acabar els estudis.  
- Estudiants només pendents de la 3ª llegua.  
- Nota mitjana.  
- Evolució històrica del nombre de titulats. 

2. Optativitat a les titulacions per al 2020/21. Propostes. 
2.1. Marc per renovar i dimensionar l’oferta d’optativitat dels estudis de Grau i Màster 

de l’EPSEVG.  
2.2. Proposta d’optatives a les titulacions per l’encàrrec docent 2020/21. 

3. Propostes de millora a la titulació 
3.1. Millores a aplicar l’any actual 2019/20 
3.2. Millores a plantejar a la titulació per l’any 2020/21  

4. Altres temes, propostes o suggeriments 

 

 
  



 

Temes tractats: 
 
0. Aprovació de l’acta de la comissió anterior. 
El sotsdirector Cap d’Estudis presenta l’acta de la sessió anterior d’aquesta comissió, que es 
aprovada pels assistents, sense comentaris ni modificacions. 
 
1. Informació 2018/19 complementaria. 
El sotsdirector Cap d’Estudis comenta les dades més significatives dels titulats del curs 
acadèmic 2018/2019. Veiem que el ràtio sortida/entrada es molt baix a la titulació: Valorem que 
això es degut al augment d’oferta laboral, la manca de atribucions professionals (surten sense el 
TFG), i la migració a la FIB (com via d’accés alternativa, per la ubicació geogràfica, i la diversitat 
d’itineraris d’especialitat a la FIB). Proposem mesures com: fer una llista més atractiva de TFGs, 
i vendre millor les avantatges d’una escola petita. També oferir més alternatives per superar 
assignatures amb més repetidors (veure punt 3). 
  
2. Optativitat a les titulacions per al 2020/21. Propostes. 
El sotsdirector Cap d’Estudis presenta el document “Marc per renovar i dimensionar l’oferta 
d’optativitat dels estudis de Grau i Màster de l’EPSEVG”. 

La comissió es ratifica en la oferta d’assignatures optatives per l’any 2020/21: mantenir els 3 
itineraris d’optativitat, d’acord amb el marc anterior (42 ECTS optatius al estudis, en lloc de 30 
ECTS de les altres enginyeries), i també donat no es dona la possibilitat d’escollir assignatures 
optatives dels altres graus d’enginyeria. 
S’ha de fer un seguiment encara de la matrícula de les dues noves assignatures optatives 
ofertades en aquesta titulació al Q2 per veure quin acceptació tenen entre els estudiants, però de 
moment es proposa mantenir les línies actuals, que ja es van revisar i actualitzar recentment.  
 
3. Propostes de millora a la titulació. 
El director del centre ha proposat via rectorat veure la possibilitat d’oferir assignatures (en 
anglès) per estudiants Erasmus. També parlem de la oferta d’optatives en format Minors, o els 
proposats per l’itinerari Industria 4.0  que s’ha ofert com optatiu. Valorem que sembla difícil tenir 
suficients professors que donin les assignatures en anglès, a més que al tenir moltes 
assignatures amb un sol grup, no es podria donar a escollir l’idioma als estudiants.  
A Q3 hi ha una bossa molt gran de repetidors, a les assignatures INEP i ESIN. Si som més 80, 
hauríem d’obrir un nou grup: Es planteja la possibilitat fer un grup gran més en el quadrimestre 
canviat, inicialment amb 4 grups petits al Q1 i 2 grups petits al Q2, per l’encàrrec docent 2020/21.  
 
  
4. Altres temes, propostes o suggeriments. 
Els estudiants que fan PRO1 s’han queixat de la docència del professor d’aquesta assignatura. 
El professor no compleix amb la seva obligació docent, això s’ha informat als director de centre i 
departament, i han proposat que al Q2 no faci l’assignatura. Els estudiants demanen un tracte 
especial, per no estar perjudicats, i es proposa que es puguin presentar a la reavaluació sense 
limitacions. Els que aprovin PRO1 el coordinador de la titulació els recomanarà que assisteixen a 
les classes del proper Q2 per millorar el seu nivell a l’assignatura. 
 
També es comenta que s’hauria d’evitar que els que suspenen INEP es matriculin d’AMEP, i que 
els que suspenen PRO1 es matriculin d’ESIN, o bé ho facin prèvia instància amb el vist-i-plau del 
Cap d’Estudis i del Coordinador de titulació. 
 
La reunió s’aixeca a les 20:30 hores.  


